

《单词百科:relevant是什么意思?relevant怎么发音?relevant的解释和用法》

英语单词relevant是什么意思?relevant怎么读?relevant怎么发音?简答网为您整理了relevant的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



relevant怎么读

relevant的读音:[' rel ə v ə nt]

relevant的意思

1、adj.相关的;合适的;有意义的;

relevant的相关词组

1、be relevant to 与…有关;

2、relevant to [医]adj.有关的;

3、relevant character 并联字符;

relevant的近义词

1、**related** adj.相关的;有亲属关系的;同类的;

relevant的反义词

1、**irrelevant** adj.不相干的;不恰当;缺乏时代性的, 落后于潮流的;牛头不对马嘴;

relevant的双语例句

1、He consulted a number of relevant books and periodicals.

他参看了不少有关书刊。

2、The fall in the cost of living is directly relevant to the drop in the prices of many industrial products and agricultural produce.

生活费的下降和工农业产品价格的下降有着密切关系。

3、I tried googling but couldn't find anything relevant.

我试着用搜索引擎检索, 但找不到任何相关信息。

4、Relevant security measures shall be taken to sell, transport and store the commercial password products.

销售、运输、保管商用密码产品,应当采取相应的安全措施。

5、Develop local market and promote educational products Responsible for communication and coordination with relevant government agencies.

主持在当地开展有效的品牌推广、与招生宣传等市场工作;负责与有关政府主管部门的协调与沟通。

6、I think there was deliberate concealment of relevant documents.

我认为有人故意隐瞒相关文件。

7、Make sure you enclose all the relevant certificates.

要保证把所有相关证书都放在里面。

8、The author has designed a relevant analysis calculation program module, which has been testified by experiments.

设计了相应的分析计算模块, 用实验进行了验证.

9、E . moving any additional information that is relevant into the new db.

大肠杆菌 移动任何附加信息到新的数据库相关.

10、For ease of reference, only the relevant extracts of the regulations are included.

为了便于参照, 仅摘录相关规则。

11、These comments are not directly relevant to this enquiry.

这些意见与这项调查没有直接联系。

12、Copies of the relevant documents must be filed at court.

有关文件副本必须送交法院备案。

13、Relevant work experience is required for overseas postings.

派驻海外要求有相关的工作经验。

14、The relevant inspecting organs shall give assistance thereto.

有关检查机关应当予以协助。

15、We are trying to make politics more relevant to younger people.

我们试图使政治活动更加贴近年轻人。

16、On presentation of the relevant identity documents you may collect your property.

你只要出示有关的身份证件就可以领取你的财产。

17、The MOD gave an undertaking to Saville that it had provided him with all relevant material.

国防部向萨维尔保证已向他提供了所有相关的资料。

18、Museums should have a more involved or relevant public role.

博物馆应起到进一步介入公众生活或更加举足轻重的社会作用.

以上是简答网为您整理的relevant怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于rele

va
nt的用法、relevant的释义、r

levant的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/relevant>

